
Молодь ду має 
про довкілля
Наприкінці березня в Славутичі проходив молодіжний еко
номічний форум "Молодь+Бізнес+Інформаційні технології 
= Економічний добробут міста".

В ньому взяли участь близько 100 учасників учнівської та студентської молоді. 
Організаторами проведення цього заходу є Молодіжна рада "Майбутнє Славути- 
ча", відділ у справах сім'ї та молоді, Палац дитячої та юнацької творчості.

Упродовж семи років економічний форум щорічно проводиться в молодому 
місті. Він ставить своєю метою розвиток молодіжного потенціалу та 
співробітництво на рівні міста в сфері молодіжної політики, сприяння формуван
ню економічного мислення, економічної поведінки серед молоді.

Пленарне засідання відкрив міський голова Володимир Удовиченко. Він пре
зентував доповідь "Економічна криза та соціальний розвиток".

З умовами розвитку підприємництва в Україні познайомила учасників 
засідання директор Славутицького міського фонду підтримки підприємництва 
Валентина Дарнопих. Про перспективи працевлаштування молоді інформувала 
заступник начальника відділу активної підтримки міського центру зайнятості Га
лина Сополєва.

Учасники форуму відвідали майстер-класи, де навчалися написанню бізнес- 
планів під керівництвом старшого викладача фінансових дисциплін Славутиць
кого навчального центру Тетяни Романіної, тонкощам ділового спілкування, пра
цювали з психологами соціально-психологічного центру, заступником директора 
Юрієм Акименком та практичним психологом Іриною Фадєєвою.

Цікавими були і екскурсії на підприємства міста ЗАТ "Перспектива", ВП "Ато- 
мремонтсервіс", Промінвестбанк, товариство "Влад", комунальні підприємства 
"ТРК "Славутич", "Управління житлово-комунального господарства".

Зацікавленість молоді в обговорюваній темі виявилася під час круглого столу 
"Впровадження новітніх інформаційних технологій в місті Славутичі". В рамках 
його проведення учасники ознайомилася з системою роботи соціального 
підприємства "Інфо клас", яке надає інформаційні послуги населенню, проектом 
"Електронний щоденник". Його презентували студентки Славутицького навчаль
ного центру (філія КПІ) Клименок Ольга та Драпова Олена. Він рекомендувати
меться для впровадження в міському ліцеї. Представники ТОВ "Інринг" Гензиць- 
кий Дмитро та Гужовський Анджей представили розроблений ними проект, в яко
му реалізована візуалізація та деталізація даних карти міста.

З реалізацією програми "Створення та розвиток інформаційного середовища 
міста Славутича "Електронне місто" познайомив заступник міського голови Юрій 
Острянін.
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